
INDKOMNE FORSLAG – AFD. 4 : 

1) Jævnfør vedtægternes §15, stk. 6 ændres forretningsordenen for afdelingsmødet, således at 

afdelingens repræsentanter i Vivaboligs Repræsentantskab vælges direkte på afdelingsmødet 

og ikke som hidtil udpeges af Afdelingsbestyrelsen. 

- Indsendt af Visti Lie, Hørhaven 36 

 

2) Renoveringstiltag: vil der mon i nærmeste fremtid kunne findes økonomi til en 

facaderenovering af Afd. 4? 

- Indsendt af J.O. Bygum, Rughaven 27 

 

3) Vi vil stille forslag om, at der etableres et cykelparkeringsrum med briksystem, med direkte 

adgang fra gadeniveauet, ved Hørhaven opgang 20.  

- Indsendt af Gudrun og Preben Gulbæk, Hørhaven 20 

 

4) Antallet af medlemmer af Afdelingsbestyrelsen øges fra fem til syv medlemmer. 

- Indsendt af Afdelingsbestyrelsen 

 

5) Forslag til ny husorden med deraf afledte ændringer i Vedligeholdelsesreglement, 

Informationsfolder mv. 

- Indsendt af Afdelingsbestyrelsen 

 

6) Der etableres et hobbyrum til afbenyttelse af beboerne i én af de ikke-benyttede 

parterreboliger i Hørhaven. Etableringsomkostninger afholdes over driften. 

- Indsendt af Afdelingsbestyrelsen  

 

7) Garagerne på Hvedevænget nedrives og erstattes af nye garager/carporte og supplerende p-

pladser. Projektet skal samlet øge antallet af pladser fra de nuværende 16 og finansieres af 

lejeindtægten. Projektet realiseres under forudsætning af følgende maksimale lejeniveau: 

garager – 450,-/mdr., carporte – 350,-/mdr. og p-pladser – 150,-/mdr. 

- Indsendt af Afdelingsbestyrelsen 

 

8) Afdelingen har modtaget tilbud fra et mobilfirma om at leje plads til en tagantenne – årlig 

lejeindtægt ca. 25.000 kr. Afdelingsmødet har tidligere vedtaget, at en eksisterende antenne 

skulle nedtages, og vi ønsker derfor en tilkendegivelse fra forsamlingen. 

- Indsendt af Afdelingsbestyrelsen 

 


